

Walmart Cross Border - Container Condition Checklist

[注：中文版本在英文版之后]

To help prevent damage to your cargo and allow for safe and quick receiving at the Walmart Fulfillment Services (WFS) fulfillment center, Walmart **strongly recommends** that you confirm your shipping containers are in good condition prior to loading and shipping. WFS may reject unsafe or damaged containers and send them to another facility for repair so that we can safely receive the cargo. The shipper is responsible for all container repair charges.

Use this checklist as a guide for reviewing a container's condition before accepting it from the ocean carrier. Ask your dray provider to inspect the empty container at pickup for damage, following the checklist below. If damage is found, your dray provider should reject the container and ask the ocean carrier for a replacement. Completing this checklist does not guarantee an undamaged container and cargo. It is a guide designed to minimize potential damage by adhering to established industry best practices.

It is recommended that you complete this checklist for the empty container that you receive at your warehouse before loading and retain it for your records.

Container No.: \_\_\_\_\_

Seal No.: \_\_\_\_\_

**Step 1: Take pictures of the container.**

Take photos of all 4 sides of the container and the top, both inside and out. Retain these pictures in case any future damage occurs.

**Step 2: Perform a container check.**

**If you answer "NO" to any question, you should consider rejecting the container and request a different one.**

1. Are both the EXTERIOR and INTERIOR of the container dry and without holes, big dents, rust, or other damage?  
 YES  NO
2. Is the equipment FLOORING dry, flat without distortion (e.g. broken or moving planks, weak floor, planks or nails sticking out), has no strange labels, and has no rust or obvious damage?  
 YES  NO
3. Are there NO CRACKS OR HOLES in the container (close container door and no light leakage from inside)?  
 YES  NO
4. Is the container clean and free of smells or oily & sticky stains?  
 YES  NO
5. Is the rubber container door seal flexible and in good condition? (Confirm that the rubber is not hardened, which may lead to water damage through the door.)  
 YES  NO

6. Is the container door able to close fully and smoothly, and can you clearly see the container number?

YES

NO

7. Is the container seal in good condition?

YES

NO

After the container has been picked up from the terminal, the quality of the container becomes your responsibility. If a shipper uses a damaged container and the cargo is affected or the cargo cannot be unloaded safely at the fulfillment center, you will be responsible for the damaged cargo and any charges incurred in repairing the container to the point it can be safely unloaded.

**Remarks:**

--	--

CONTAINER NO.:	
CONTAINER SEAL NO.:	
INSPECTOR'S NAME:	
INSPECTOR'S SIGNATURE:	

## 沃尔玛头程服务 — 集装箱状况检查表

为了防止货物损坏并确保沃尔玛配送服务（WFS）的配送中心能够快速安全地接收货物，沃尔玛**强烈建议**您在装载和运输前先确认您提到的集装箱处于良好状况。WFS 可能会拒收不安全或损坏的集装箱，并将其转运至另一个配送中心进行修复，以便 WFS 能够安全地接收货物。所有集装箱修复费用将由托运人（Shipper）承担。

在从海运承运人（Ocean Carrier）处接收集装箱前，请使用此检查表作为集装箱状况的检查指引并检查其状况。请让您的启运港拖车行在提空箱时根据以下检查表检查集装箱是否有损坏，如果发现任何损坏，您的启运港拖车行应该拒收该集装箱并要求海运承运人进行更换。请注意，完成此检查表并不能保证集装箱和货物无损，此检查表仅供指导之用，旨在通过遵循行业最佳做法来最大程度地减少潜在损坏。

我们建议您在将空集装箱运至仓库并装载货物之前完成此检查表，并保留该检查表作为记录。

箱号： \_\_\_\_\_

封条号： \_\_\_\_\_

### 步骤 1：拍摄集装箱的照片。

拍摄集装箱四面和顶部的内外照片，并保留该照片以备将来发生任何损坏时使用。

### 步骤 2：进行集装箱检查。

如果您对任何问题回答“否”，则应考虑拒收该集装箱并要求更换。

1. 集装箱内外表面是否干燥，无破洞、大凹痕、生锈或其他损坏？

<input type="checkbox"/>	是	<input type="checkbox"/>	否
--------------------------	---	--------------------------	---

2. 集装箱内的地板是否干燥、平整无变形（例如破损或松动的木板、地板薄弱、木板或钉子凸出等情况）、无异常标签，且无生锈或明显损坏？

<input type="checkbox"/>	是	<input type="checkbox"/>	否
--------------------------	---	--------------------------	---

3. 集装箱是否无裂缝或孔洞（当集装箱门关上后，内部无漏光）？

<input type="checkbox"/>	是	<input type="checkbox"/>	否
--------------------------	---	--------------------------	---

4. 集装箱是否干净，无异味或油性黏性的污渍？

<input type="checkbox"/>	是	<input type="checkbox"/>	否
--------------------------	---	--------------------------	---

5. 箱门的橡胶封条是否灵活且处于良好状况？请确认橡胶没有硬化，以免导致水从箱门缝渗入，从而造成货物损坏。

<input type="checkbox"/>	是	<input type="checkbox"/>	否
--------------------------	---	--------------------------	---

6. 箱门能否完全、顺畅地关闭，且箱号是否清晰可见？

<input type="checkbox"/>	是	<input type="checkbox"/>	否
--------------------------	---	--------------------------	---

7. 集装箱封条是否状况良好?

<input type="checkbox"/>	是	<input type="checkbox"/>	否
--------------------------	---	--------------------------	---

当集装箱从码头提走后，集装箱的质量将由您负责。如果托运人使用了损坏的集装箱，并且货物受到了影响或无法在 WFS 配送中心安全卸货，您将对受损货物和修复集装箱至可安全卸货状态所产生的所有费用负责。

**备注:**

--	--

箱号:	
封条号:	
检查人姓名:	
检查人签字:	